
REFERAT fra  STYREM  ØTE  09.februar 2022 kl. 19.00  
         GRYTELVA HYTTEFORENING

Hos: Guri Hafsten Aalerud, Leangen i Asker 
Deltagere: Knut Olav Furuseth, Guri H.Aalerud, Astrid Løken Nordgård (referent).
Digitalt: Kaja Grønning
Ikke tilstede: Ingolf Lundberg, varamedlem Espen Eidal 

Agenda:
1 Gjennomgang siste referat fra 18.11.21
2 Status løypekjøring
3 Økonomi og støtte
4 Status pilkekonkurranse påskeaften

1            Gjennomgang referat fra 18.11.2021:  

Da Sigdal kommunes renovasjon er overtatt av Renovasjonsselskapet for Drammens-
regionen ser vi at dette får konsekvenser for vårt ønske om å fjerne herreløse båter 
langs flere vann. De tar imot, men det ser ut til å bli mer komplisert med transport og 
utbetaling av «pant». Følges opp.

Dagens møte:

2            Status løypekjøring  

Det har ikke vært mulig å kjøre de to løypene våre så langt denne sesongen. Tonby vil
prøve så snart det er mulig, og samtidig inspisere mht trevelt og andre skader. I verste
fall kan det påvirke løypetraseen da hytteforeningen må ta de store ryddejobbene. Det
vil isåfall skje til sommeren.
Vi jobber videre med å finne en erstatter for Tonby til kjøring av Øgnevassløypa neste
år. 

3            Økonomi og støtte  

Styrets nye kasserer har gjennomgått regnskapet for 2021og la frem et foreløpig for-
slag til budsjett for 2022. Vi gikk igjennom en del poster for å skille på faste og til-
feldige ( feks. ekstern støtte) inntekter og utgifter.  
Styret har i tillegg mottatt flere innbetalinger fra hyttefolk som  har kjøpt ved, men 
ikke betalt i boden, så vi ordner opp i dette med Hiåsen. Vi vil gjerne beholde tilbu-
det!



4            Status pilkekonkurranse påskeaften  

Knut Olav har lagt ut invitasjon på Facebook.:
   « Isfiske-konkurranse for barn  og unge» på Haukelitjenn. Lørdag 16. april kl. 
11.00. «  
Alle kan delta, men kun premier til barn og unge!
Potensielle premiegivere i nærområdet er kontaktet - med god respons. 
Pilkekonkurransen arrangeres i samarbeide med Fiskeforeningen. 

Eventuelt:
På det nåværende tidspunkt har vi ingen større prosjekter på gang. 
Når det gjelder eksisterende stier og skiløyper som hytteforeningen gjennom årene 
har etablert, merket og skiltet : Vi har ansvaret for jevnlig vedlikehold , og vi har be-
grenset kapasitet til dette.
Det er utplassert flere sittegrupper langs Grytelva og større vann -vi ønsker å se på  
plassering av disse og behov for beising og annet vedlikehold. 

Møtet ble avsluttet kl. 20.20

Kolsås , 10.02.2022

Astrid Løken Nordgård

Neste møte:  
Torsdag 17.mars
Torsdag 21.april

Årsmøte pinseaften , lørdag 4. juni kl 15


